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(Inf. wł.). Burmistrzyni Marta Ptasińska jest po pierwszych rozmowach z przedstawicielami
Banku Gospodarstwa Krajowego oraz z Wojewodą Dolnośląskim dotyczących wybudowania
w Bardzie domów jednorodzinnych dla powodzian. Koncepcja dotyczy utworzenia osiedla
złożonego  z  takich  budynków,  które  będą  własnością  gminy  i  zostaną  zasiedlone  na
zasadzie najmu.

- Dzisiaj, tj. 27 listopada, podpisałam umowę na wykonanie projektu odnośnie uzbrojenia terenu. Są
to działki, które przed powodzią były przeznaczone do sprzedaży. Zgodnie z ogłoszonym stanem
klęski żywiołowej była możliwość unieważnienia przetargów, co uczyniłam z myślą właśnie o ich
wykorzystaniu na potrzeby powodzian - mówi burmistrzyni M. Ptasińska: - Do 18 grudnia br. BGK
zbiera wnioski od gmin na budowę takich domów, stąd w czwartek, 28 bm., dojdzie do spotkania z
mieszkańcami poszkodowanymi przez żywioł. Chcę ich zapytać, jak ewentualnie widzą siebie w tych
domach komunalnych, a więc niebędących ich własnością przez co najmniej 15 lat. Po tym okresie
zakłada się możliwość wykupienia takiego domu od gminy przez najemcę.

Osiedle ma zostać usytuowane w górnej części Barda, z widokiem na Góry Bardzkie.  Wstępnie
wiadomo, że gmina uzyska pieniądze na jego wybudowanie. Zakłada się, że to będzie osiedle złożone
z kilkunastu domów, ale istnieje możliwość powiększenia go do kilkudziesięciu, gdy zajdzie taka
konieczność.

- Jeszcze nie wiemy, co zrobią Wody Polskie w odniesieniu do gospodarstw domowych znajdujących
się w tzw. czerwonych strefach zalewowych. Mamy budynki mieszkalne znajdujące się na takich
obszarach, nawet ocierające się o rzeki. Jeśli państwo podejmie decyzję o wywłaszczeniu takich
nieruchomości,  na  tej  samej  zasadzie,  co  w przypadku zagrożenia  osuwiskami,  to  wspomniane
osiedle może ulec powiększeniu - podkreśla rozmówczyni DKL24.PL
.
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